

Biography (English)

Group Project is an alternative-pop trio based out of Montreal, Canada. The band can trace its roots back to 2015 when Jeremy Harbec met Jacob Brown, to experiment with EDM & Pop beats in Jeremy's bedroom studio. They began to release their songs on SoundCloud in 2016. Alex Remington soon joined the picture, and Group Project began recording its first few songs. Vocals were recorded creatively under blankets, and guitars were recorded by hand-held microphones since the trio did not have mic-stands.

The band's manager, Stephane McGarry, was walking his dog one day when Alex's mom (Group Project's biggest fan) convinced him to give the band's music a listen. Stephane's daughter heard the songs playing in the background and informed him that all the kids were listening to it at her school. Two years later, Group Project has partnered with Spectra Musique and Evenko and the band is looking forward to taking strides forward in 2021. The band's single 'Settle Down' was released on May 28th.

Biography (Français)

Group Project est un trio de Montréal, Canada qui fait de la musique alternative-pop. Les débuts du groupe remontent à 2015 quand Jeremy Harbec rencontre Jacob Brown et qu'ils commencent à expérimenter avec des beats EDM & Pop dans la chambre à coucher/studio de Jeremy.

En 2016 le duo commence à sortir leurs chansons sur SoundCloud. C'est alors qu'Alex Remington se joint à Jeremy et Jacob pour former Group Project et qu'ils commencent à enregistrer leurs premières chansons ensemble. Les vocales étaient alors enregistrées de façon créative sous des couvertures et les guitares étaient enregistrées avec des micros tenus manuellement puisque le groupe ne possédait pas encore de stands à micros.

Le gérant d'artiste, Stéphane McGarry, promenait un jour son chien quand la mère d'Alex (la fan #1 de Group Project!) lui suggéra d'écouter les chansons du groupe. La fille de Stéphane entendit les chansons qu'il écoutait et lui dit que tous les ados à son école écoutaient déjà ces chansons. Deux ans plus tard, Group Project établit un partenariat avec Spectra Musique et Evenko et le groupe a hâte de continuer à progresser en 2021. Le plus récent single du groupe 'Settle Down' est sorti le 28 mai dernier.